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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Ing. Gore: 
V sekcii zverejňovania zmlúv som zaregistroval, že boli zverejnené zmluvy jednak mesta, 
ktorý ako objednávateľ si objednal povrch umelej trávy, jednak zmluva so Slovenským 
futbalovým zväzom, ktorá rieši dotáciu na tento povrch. Chcem sa spýtať, či mesto má nejakú 
výnimku z verejného obstarávania, lebo podľa môjho názoru je verejným obstarávateľom 
tým, že je objednávateľom tohto koberca. Takže chcem vysvetlenie k tomu, že na základe 
čoho sa mesto rozhodlo, že nebude obstarávať predmet tejto zmluvy, ktorý bol zverejnený.  
 
JUDr. Galgoczy: 
Rozhodli sme sa tak preto a po viacerých konzultáciách s odborníkmi na verejné obstarávanie, 
aj s úradom pre verejné obstarávanie, že predsa len pôjdeme tou cestou medzinárodnej 
organizácie a že je taký názor, že UEFU možno predsa len považovať za tú medzinárodnú 
organizáciu tak, ako sme sa o tom bavili pred nejakým časom tuto na zastupiteľstve.  
 
Ing. Gore: 
Ak dobre pamätám, tak úrad pre verejné obstarávanie práve písomne oznámil, že UEFA nie 
je, tak požiadam, aby boli poslancom mestského zastupiteľstva sprístupnené tie dokumenty, 
resp. tá komunikácia medzi mestom, odborníkmi na verejné obstarávanie a úradom pre 
verejné obstarávanie, aby sme sa vedeli na to pozrieť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 


